
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU SRPDŠ 

 
Přítomni: Mgr. Milan Procházka - ředitel, Mgr. Veronika Ležáková - předsedkyně, Ing. Ludmila Požárová, Ivana 

Matoušková, Jitka Coufalová, Marcela Toufarová, Pavlína Dítětová 

 

1. Zahájení schůze paní Mgr. Veronikou Ležákovou. 

2. Na funkci třídního důvěrníka 6. třídy a zapisovatelky rezignovala paní Večeřová. Dnes zápis provede 

paní Ležáková a na začátku příštího školního roku bude zvolen nový zástupce třídy. 

3. Pan ředitel informoval přítomné o probíhajících stavebních úpravách v souvislosti s výměnou oken a 

zateplením budovy. Další informací bylo oslovení okolních obcí se žádostí o sponzorský dar pro 

školu, který by byl využit ve prospěch dětí. V minulém roce se za část peněz pořídily knížky do 

knihovniček ve třídách. Dále požádal přítomné, pokud by měli nápad, co za případné peníze pořídit, 

aby mu návrhy poslaly. Zatím padl návrh na zřízení školní aleje, ale prvně se bude muset s obcí 

vyjednat prostor. Další návrh byl směřován k úpravě vestibulu, aby sloužil k reprezentativním 

účelům. 

4. Seznámení s proběhlými akcemi i těmi, co nás v nejbližší době čekají:  

- proběhl další sběrový den. Vybralo se cca 8,5 t papíru. Odměnou pro nejlepší třídy bude finanční 

příspěvek na nákup výkresů a sešitů.  

- 1. června 2015 proběhne Dětský den. Dopoledne se představí skupina Seiferos s létajícími dravci a 

pak bude dopolední program pokračovat soutěžením a zábavnými atrakcemi v zámeckém parku.  

- žáci 8. a 9. ročníku chodí sbírat kamení na pole pro ZD. Odměnou pro školu je finanční podpora ze 

strany ZD. 

5. Nápady a poznámky ze strany třídních zástupců – kdo zajistí rodiče x škola? 

- screening očí u dětí – p. Němec z Velkého Meziříčí nabízí tuto službu za úplatu, zjistit zájem ze 

strany rodičů, popř. objednat návštěvu ve škole 

- ve škole by mohla být zřízena knihovna jako v nemocnici v Třebíči, kam by lidé odkládaly 

nepotřebné knihy. Jde o to, aby se ze školy nestalo skladiště. 

- dotace na stromy – lidé nebo děti z obce by je vysázeli – na internetu je na tuto akci vypsaný grant, 

je ale třeba zeptat se na obci 

       6.   Návrhy ze zasedání Školské rady – úprava Školního řádu ohledně vší ve škole. ŠR navrhuje, aby  

             děti, které opakovaně nosí do školy vši a rodiče proti tomu nic nedělají, byly okamžitě poslány  

 domů. Pan ředitel se úpravám nebrání, jen je třeba najít vhodnou formulaci.  

 Dále ŠR navrhuje zakoupit účetní program na placení obědů přes účet. Tento požadavek však  

 prozatím neprojde z finančních důvodů.  

 Oba požadavky musí však vzejít oficiálně z jednání ŠR.  

       7.    Závěr 

 

V Budišově 27. 4. 2015               Zapsala: Mgr. Veronika Ležáková 


